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Förslag till dagordning vid årsmötet 16 mars 2025 kl. 14.00  
i Bagarmossens Folkets Hus, Lillåvägen 44  

 
1.  Mötets öppnande 

2.  Kondolera med en tyst stund 

3.  Val av mötets ordförande 

4.  Val av mötets protokollförare 

5.  Pröva om kallelse skett enligt stadgarna 

6.  Fastställande av röstlängd 

7.  Fastställande av dagordning 

8.  Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera dagens protokoll 

9.  Val av två rösträknare 

10.  Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse samt fastställande av 

balans- och resultaträkning 

11.  Revisorernas berättelse 

12.  Pröva frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

13.  Beslut i anledning av föreningens resultat enligt balansräkningen 

14.  Motioner och styrelsens förslag 

15.  Verksamhetsplan och budget för 2025, fastställande av ersättning till 

förtroendevalda och funktionärer samt fastställande av avgifter 

16.  Val av styrelseledamöter enligt stadgar 

 a. Ordförande – 2 år 

 b. Minst en ledamot – 2 år 

 c. Minst en suppleant – 1 år 

17. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter – 1 år 

18.  Val av valberedning, minst 3 personer – 1 år 

19.  Val av kulturkommitté 

20.  Övriga frågor 

21.  Information från kulturkommittén 

22.  Årets kolonist 

23.  Avtackning av avgående styrelseledamöter 

24.  Mötet avslutas 

 Därefter lottdragning 
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Styrelse och funktionärer 2024 
 

                                                    
Ewa Asplund/295                 Åke Holm/165                  Annelie Morey/83             Monica Hansson/209  

   Ordförande                               Ka$$ör                         Vice ordförande                      Sekreterare  

 

                                               
Angelina Marić/269        Victoria Tenggren/149       Lina-Britta Rylander/112       Linnea Härjerud/34        

     Ledamot                                Ledamot                             Ledamot                               Suppleant                      

                                                                                         

 

Revisorer 
Jan-Olov Olsson/239 

Mikael Asklund/303 

Suppleant Catharina Neidenmark/139 

Valberedning 
Siw Wåle/145  

från juli även Martin Palacios/160 

Kulturkommitté 
Siw Wåle/145 

Victoria Tenggren/149 

Eva Hofberg/173 

Ann Björkman/261 

Anläggningar 
Ewa Asplund/295 

Byggnader, bygglov mm 
Ewa Asplund/295 

Angelina Marić/269 

Expeditionen - lördagar 
Åke Holm/165 

Styrelsen 

Fekaliekompost 
Elisabeth Ödmann/163 
 

Föreningshusvärdar  
Ewa Andersson/75 

Victoria Tenggren/149 

GA-samordnare 
Anna Olsson/275 (jan-jun) 

David Rylander/112 (jul-dec) 

Hobbyhus 
Lena Axtelius/141 

Pia Lindblom/191 

Inköp förbrukningsmaterial 
Susanne Hedlund/73 

Maskiner 
Jan-Olov Olsson/239 

Matavfall 

Ewa Asplund/295 

Annelie Morey/83 

Midsommar administration 
Victoria Tenggren/149 

Åke Holm/165 

Miljödiplomering 
Ewa Asplund/295 

Lina-Britta Rylander/112 
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Odlingsrådgivare 
Siw Wåle/145 

Område 1 
Månika Priede/13 

Område 2 
Marianne Berlin/63 

Elisabeth Forslind/71 

Område 3 
Vakant 

Område 4 
Cecilia Bjurström/168 

Jonna Kjellgren/207 

Område 5 
Magnus Karlsson/280 

Parkeringsplatser 
Siw Wåle/145 

Slamsugning 
Victoria Tenggren/149 

Släpkärra 
Leif Woxblom/26 

Angelina Marić/269 

Sopmoloker 
Connie Buchheim/256 

 

Stugkö administration 
Åke Holm/165 

Stugkö förmedling 
Susanne Hedlund/73 

Toaletter & Duschar-samordnare 
Ewa Asplund/295 

Toaletter – stängning/öppning 
David Rylander/112 

Trädansvarig 
Ewa Asplund/295 

Vatten 
Lars Fredriksson/148 

Jannis Papadopoulus/281 

Johan Morey Johansson/83 

Vägar 
Christer Karlsson/95 

Håkan Turesson/168 

Värdering och försäljning stugor 
Susanne Hedlund/73 

Uno Edlund/167 

Idrottsföreningens styrelse 
Charlie Buchheim/294 – ordförande 

Arne Persson/272 – sekreterare 

Åsa Åhlander/243 – ka$$ör 
 

 

−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−−− 
 

 

Styrelsen 

Styrelsen är länken mellan 

medlemmarna och markägaren samt har 

ansvar för planering och samordning av 

verksamheten och ekonomin. Styrelsen 

har mellan årsmötet och nyårsafton haft 

9 protokollförda möten samt en 

planeringskonferens. Dessutom är 

styrelsemedlemmarna i kontakt med 

varandra när så behövs 

 

 

7-klubben 

De sju koloniföreningarna inom 

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning har 

2024 träffats hos Skarpnäcks 

koloniförening. 
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Containrar 

Containrar fanns uppställda utanför  

området den 4:e maj. 

 

Expeditionen 

Expeditionen i föreningshuset har under 

säsongen varit öppen på lördagar 

mellan kl.11-12 

 

Föreningshuset 

Under 2024 användes huset 10 gånger 

av medlemmarna. 

 

GA  
Lördagen den 4:e maj samlades ett 60-

tal hugade kolonister tillsammans med 

ca 15 funktionärer för att genomföra 

vårens GA-dag. Det var som vanligt 

väldigt festligt och trevligt. Vi hade 

återigen tur med vädret och kunde få 

mycket arbete gjort. Avslutade gjorde 

vi som vanligt med fika och korv. 

Dagen efter sköttes containerdagen av 6 

erfarna containervakter. De fick trotsa 

regnvädret men var lika glada ändå. 

Hösten bjöd på fint väder och ett 

trettiotal kolonister slöt upp i 

gemensamhetsarbetet. Vårens GA 

lockade ett femtiotal. 

Under året har strax över 200 

kolonister, ungefär 2/3 av våra 

medlemmar, engagerat sig i föreningen 

genom GA, säsongsjobb, toastädande, 

midsommararrangemang, styrelsearbete 

med mera. Ungefär 35 av de resterande 

är över 80 år och av den anledningen 

befriade från GA, även om några av 

dem ändå gjorde insatser. 

Ett stort tack till alla, ni driver vår 

förening framåt! 

Hälsningar Anna Olsson/275 (jan-jun) 

David Rylander/112 GA-samordnare. 

 

Gökotta 

 

Kristi Himmelsfärdsdagen 9 maj var det 

dags för årets gökotta, Det var en kylig 

morgon men 15 personer firade med 

gott humör på Ekudden. Vi bjöd på 

sillfrukost och kaffe med god kaka, En 

tipsrunda hade vi också som Bea i 295 

vann. Krister i 95 kom tvåa. Det blev en 

trevlig morgon, tack ni som kom och 

tack ni som hjälpte till med bak och fix.  

Siw/148 

 

Idrottsföreningen 

Under året har vi genomfört klubb-

mästerskap i Boule, Golf, Volleyboll, 

Bordtennis och Listudden runt. 

Volleybollsektionen rapporterar: 

Under året har det inte varit fullbokat 

på planen. Planen har efter önskemål 

iordningställts endast vid ett tillfälle. 

Inför klubbmästerskapet grävde Hasse i 

sanden och fixade bra väder. 

I år fick vi i till 3 starka lag som 

lottades ihop. Hela 13 deltagare slöt 

upp. Kul att se flera nya ansikten som 

ville delta. Först spelade alla lag mot 

varandra och sen blev det final. 
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Årets vinnare blev: Tim/218, Lasse 

/264, Hasse/179 och Jonas/238. Grattis! 

Efter ca 3 timmar så var allt över och vi 

kunde fira vinnarna tillsammans. 

Noterat av Hasse Kjäll/179 

 
Rapport från Listudden Runt. 

Listudden runt är verkligen en motions-

aktivitet som alla kan delta i. Man kan 

springa fort, gå eller lunka. I år hade vi 

t.om. en hundklass. 

Jonas och Hasse hade markerat upp 

banan med pilar i gruset runt hela 

Listudden. Banan är lite mer än 2 km. 

Segertiden brukar ligga runt 9–10 min 

och de sista på det dubbla. I år blev det 

10 deltagare. 

Listuddsmästare blev: 

Damer 15–49 år Sara/292 12,24 min 

Damer 50–64 Åsa/243 11,10 min 

Herrar 50–64 Affe/194 11,37 min 

Herrar 65+ Peter/271 9,52 min 

Hund Gerd/222 18,39 min. 

Medaljceremoni genomfördes efter att 

samtliga deltagare gått i mål och 

återhämtat sig. 

Noterat av Hasse Kjäll /179 

 

Golfsektionen rapporterar 

Till årets KM i golf var det 17 deltagare 

som anmält sig men det blev bara 14 

som kom till start pga. olika 

sjukdomsfall. 

Tävlingen genomfördes på Ågesta GKs 

18 hålsbana den 14 augusti. Den blev 

en mycket fin eftermiddag/kväll i 

strålande solsken. 

Efter många fina slag stod till slut den 

yngste deltagaren som vinnare. 

Stort grattis till Leo Andersson 

Fernholm stuga 298 med fina 71 slag 

netto. 

 
Prisutdelning genomfördes dagen efter i 

klubbstugan vid idrottsplatsen. Då fick 

Leo motta det hedervärda 

vandringspriset tillsammans med en 

OS-keps. Samtliga deltagare som var på 

plats belönades med ett litet pris. Alla 

verkade vara överens om att delta även 

i nästa års tävling. 

Noterat av tävlingsledare Ann-Britt 

Furugård/297 
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Klubbmästare i boule blev: 

Singel Peter/271, 

Lag Kenta/35 och Lena/96d 

I år har vi även blåst liv i 

bordtennissektionen. Björn/96b startade 

upp med träning/spel en gång i veckan i 

föreningshuset. Deltagarantalet har 

varierat lite men det har ändå varit 

möjligt att spela kontinuerligt under 

sommaren. 

Klubbmästare i bordtennis: Affe/194 

Utförligare rapporter kommer i vår 

årsredovisning vid vårt nästa årsmöte. 

Tyvärr har vi inte kunnat använda 

fotbollsplanen på hela året. Den har ju 

varit ockuperad av muddermassor från 

Flaten. Men vi hoppas att de skall 

återställa planen som den var förut eller 

bättre. Som de har lovat. Så vi kan lira 

lite boll nästa år. 

 

Midsommarlekarna genomfördes även i 

år under ledning av Idrottsföreningen. 

Till glädje för stora och små barn. Alla 

deltagarna bjöds på bullar och dricka 

efteråt. 

 
Har ni idéer och synpunkter på vår 

verksamhet, så är ni alla välkomna på 

vårt årsmöte i sommar. Tid och plats 

anslås på anslagstavlorna i området. 

Ordförande Charlie Buchheim/294 

Sekreterare Arne Persson/272 

Kassör Åsa Åhlander/243 

Ledamot Jonas Vidigsson/238 

Ledamot Kjell Persson/217 

LIF sekr. Arne Persson/272 

 

Kulturkommittén 

 

Kulturkommittén ordnade i år en 

båtresa till Sigtuna lördagen den 19 

juni. Vi åkte med en Strömmabåt från 

Klara Mälarstrand.  

I Sigtuna åt vi gemensam lunch på 

Sigtuna stadshotell. Därefter hade vi 

några timmar på egen hand i Sigtuna 

innan båten gick tillbaka till Klara 

Mälarstrand. En härlig båttur genom 

Mälaren.  

25 kolonister följde med!  

Söndagen den 21 juli arrangerade vi ett 

café med skottkärreloppis och 

hantverksförsäljning. 

Omkring 20 kolonister sålde prylar, 

många fler köpte. Det var en riktig 

trevlig dag med sol och folk som kom 

köpte saker och fika 

Kulturkommittén genom Siw/145 och 

Victoria/149 

Medlemmar och stugor 

Antalet medlemmar är 317 vilket 

motsvarar antalet kolonilotter/stugor. 

Under året har 17 stugor bytt ägare. 

Medlemsmöten 

Årsmötet, som är föreningens högsta 

beslutande organ, hölls den 17:e mars i 

Folkets Hus Bagarmossen. 6:e juli hölls 

sommarmötet samt möte för nya 

kolonister. 
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Midsommarfirande 
Vi började dagen med ett gäng som 

klädde upp midsommarstången, som vi 

senare dansade runt på eftermiddagen. 

Kl. 13 öppnade vi lotterikioskerna, 

fiskdammen och caféförsäljningen och 

kl. 14 började dansen runt 

midsommarstången. Det var Cary/310, 

Gunnar/57 samt Eva/66 som spelade 

och sjöng. Det var otroligt mycket folk 

på dagen; minst 1500 personer firade 

med oss. 

 

I vanliga fall brukar vi ha ett dansband 

på kvällen, men på grund av en miss så 

blev det felbokat. Bandet S.T.U.R.E. 

kom istället på midsommardagen 

istället för på midsommaraftonen. 

Vi löste det så att istället för ett band 

hade vi två discjockeys som skötte 

musiken och dansen: Ewa och Bia/295. 

De gjorde det hela med bravur och 

kvällen blev väldigt lyckad. 

 

För första gången på listudden fick vi så 

ordna ett festligt evenemang även på 

midsommardagens kväll. Styrelsen 

arrangerade pubkväll och bandet 

S.T.U.R.E spelade. Det blev väldigt 

lyckat med en extra pubkväll med dans. 

Jag vill tacka alla som var med och 

hjälpte till på midsommar, även 

styrelsen som lyckades arrangera 

pubkvällen i sista minuten. 

Midsommaransvarig Vickan/149 

Odlingsrådgivare 

Listudden har en odlingsrådgivare. Har 

du frågor och funderingar i ämnet 

odling så kan du vända dig kostnadsfritt 

till  

Siw/145. 

 

Studier och föreläsningar 

I år har kolonister från Listudden, 

Odlaren och Eken bjudits in till 

respektive förenings föreläsningar. Till 

exempel har Listuddare gympat på 

Odlaren och Ekenfolk har lyssnat på 

varför man ska anlägga en 

trädgårdsdamm. Samarbetet kommer att 

fortsätta framgent. 

 

Område 1 

Under säsongen har vi i ettans område 

hunnit med ett tidigt möte i april på en 

veranda med kaffe och bra samtal inför 

odlarsäsongen. Vi trotsade regn och 

rusk och gick igenom en del som rörde 

vårt område. Vi enades om att alla har 

ett gemensamt ansvar att ge info till 

områdesansvarig om ev. åtgärder inför 

GA-dagarna bl.a. 

Mötet beslöt dessutom om att ha en 

gemensam grillfest på våren vid uthuset  

Inför festen inköptes två nya grillar och 

ett parasoll. Stor uppslutning med 

glädje och mingel. Både gamla odlare 

och nytillkomna deltog och bidrog till 

den goda stämningen. 

GA- dagar och säsongsuppdrag har 

utförts med gott resultat. Tack också för 

att vi gemensamt skött toaletterna, de 

veckor då ingen satt upp sig på 

städning. Nu ser vi fram mot en ny 

härlig odlarsäsong. Vi minns denna när 

vi avnjuter äppelmos, vinbärssaft m.m. 

under de kalla vinterdagarna. 

Tack! 

Månika/13 områdesansvarig 

 

 

Område 2 

Frånsett några inbrott under sommaren 

utan större skador och lastbilarna som 

kör massor från fotbollsplanen på 

Första tvärvägen har det varit lugnt i 

vårt område. Visst har häckarna blivit 

lite tilltufsade på vissa ställen men man 

måste ändå ge förarna en eloge så smalt 

som det är.  
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En tidig sommar i maj och hyfsad 

september gav en lång säsong med 

stora skördar, träden dignade av äpplen 

och plommon. Så bra att vi delar med 

oss i Facebookgruppen och inte kastar i 

behållarna för matavfall. 

Marianne Berlin/63 

Elisabeth Forslind/71 

Område 3 

De har inte hänt så mycket i område 3 

förutom det vanliga denna sommar. 

Som man brukar göra både inför säsong 

och stängning. Som tex till storstädning 

i uthuset, göra ordning dom stora 

krukorna med fina blommor i. 

Handikapptoaletten som är bakom vårt 

uthus har fått lite städning och det har 

tagit upp gardiner till runda fönstret 

Det är nu ett tag sen jag skrev att vi 

behöver nya områdesansvariga det är 

inget tungt jobb men att man bara har 

koll på vad som händer i området och 

se om det något som behövs lagas med 

mera. Man kan även leta efter lite folk 

som kan tänka sig att hjälpa till att få 

det fint i vårt område eller kanske göra 

någon rolig fest i vårt område 

Jag är inte områdesansvarig längre men 

har haft lite koll på vårt område, men 

vill helst inte hålla på med det. 

Vickan/149 

 

Område 4 
Wow, vilken lång härlig sommar vi 

haft! 

Mycket har blivit gjort på 4:an, både på 

GA-dagarna och däremellan. 

Tack för allas engagemang! 

Båsen på damernas har fått snygga 

tapeter, 1: a båset har vi förlängt golvet 

som toan står på. Av någon anledning 

är golvet högre där, nu kanske det blir 

lättare att använda den toan!?  

Regeln i dörröppningen är borttagen, 

för att undvika slå huvudet i vid in- och 

utgång! Håkan/168 har lagt ner mycket 

tid på vintertoan som skulle få en 

frontlucka, men i skrivande stund har vi 

fått till oss att en annan byggnation ska 

göras där!? 

Golven på både dam och herr har 

spacklats och målats! 

 

Traditionellt sommarmöte med fest och 

darttävling hade vi i juni! 

Några stugor har fått nya ägare - varmt 

välkomna önskar vi er! 

Nu några ord från mig, Jonna: 

Efter säkert 10 år som 

områdesansvarig, har jag beslutat mej 

för att hoppa av uppdraget och lämna 

plats åt nån annan. 

Stort tack för gott samarbete Cilla! 

Tack alla sköna grannar på 4:an! 

Vi ses 2025 

Cilla/168 

Jonna/207 
 

Område 5 
Det har varit lugnt och fint på område 

5.  Majoriteten håller efter sina odlingar 

och häckar väl. Däremot har det varit 

lite rörigt på 5:ans parkering på grund 

av reningen av Flaten. 
 

 

 

Släpkärrans användning 

Kontaktpersoner för uthyrningen har i 

år varit Leif Woxblom/26 och  

Angelina Marić/269. 
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Renovering av skärmbassäng i 
Flaten 

 
Den 11 juli 2023 blev vi kontaktade av 

Stockholm Vatten för att de hade behov 

av en plats nära Flaten, där de kunde 

placera stora geosäckar, som skulle 

fyllas med vatten och bottenslam från 

skärmbassängen i Flaten. Jag, Arne och 

Jonas från idrottsföreningen träffade 

olika representanter från stadsdelen, 

miljöförvaltningen, NYAB och 

Stockholm Vatten för ett första möte, vi 

fick planeringen berättad för oss. Vi 

sade ja till att låna ut vår fotbollsplan 

samt parkeringar och vägar för detta 

arbete som skulle vara klart april 2024. 

Vi vill ju bidra till en ren badsjö. Som 

alla känner till och som ju är ganska 

vanligt har arbetet dragit ut på tiden av 

olika anledningar. Jag har haft åtskilliga 

möten och mail med entreprenörerna 

när det uppstått problem av olika slag. 

Samarbetet har fungerat väldigt bra. Nu 

är de så gott som klara. De lovade att 

återställa allt som påverkats av arbetet 

till samma läge eller bättre. Det arbetet 

pågår nu. Vi har fått en dränering av 

fotbollsplanen och en del material som 

kompensation för vår del av arbetet. 

Det ligger ny jord och gödsel på planen 

och gräsfrön har såtts. Nu hoppas vi att 

fotbollsplanen återhämtar sig till våren. 

Vid vårt sista platsmöte tackade chefen 

för Stockholm Vatten för att de fått 

använda vårt område och att allt 

fungerat så bra.  

Ewa Asplund/295 

 

 

Toaletter 

Septiktankarna har under säsongen 

tömts varannan vecka utom under 

högsäsong (vecka 24–34) då tömning 

har skett varje vecka. 

 

Vattnet 

 

Det gick lätt att koppla på vattnet i 

våras. Det har bara varit två 

småreparationer då vi behövt stänga av 

vattnet under sommaren. 

Avstängningen av vattnet gick också 

smärtfritt eftersom nya ventiler 

monterats. 

När vattnet nu är avstängt gör vi 

ytterligare en liten reparation på en 

vattenstolpe. 

Ett tack till Jannis o Johan för hjälpen 

under säsongen. 

Fritte/148 

Hemsidan 

En ny hemsida är under konstruktion. 

Planen är att den lanseras under vintern 

2024–2025. 

Årets kolonister 
Jannis Papadopoulos och Elisabeth 

Cassel/ 281 samt Jonas Widigsson/238. 
 


